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Informatienota voor de Gemeenteraad

Antwoord op schriftelijke vragen: Te weinig fietsenstallingen bij 
de Lidl 

Kernboodschap 
Fietsers zijn erg belangrijk voor het centrum. Rondom de Lidl is de behoefte gestegen. 
We onderzoeken de mogelijkheid van extra stallingen in het hele centrum. De locatie 
rondom de Lidl krijgt hierbij speciale aandacht. 

Eerdere besluiten

Datum Korte omschrijving eerder genomen besluit (vermeld zo mogelijk 
het zaaknummer/documentnummer)

Antwoord van het college
In navolgende tekst beantwoorden wij de gestelde vragen
 
1. Is het college bekend met deze signalen over het gebrek aan fietsstallingen? 
Ja. Wij zien rondom de Lidl een grote hoeveelheid fietsen staan. De fietsen staan over 
het algemeen netjes gerangschikt bij elkaar. 

2. Is het college met ons eens dat bij de ontwikkeling of herontwikkeling van gebieden 
aandacht dient te zijn voor het stimuleren van fietsen? 
Ja. Het stallen van fietsen maakt onderdeel uit van (her)ontwikkeling. Daarom zijn er 
extra stallingen in de Touwslagersbaan geplaatst, in de grijze strook in het midden van 
de Touwslagersbaan. Maar we zijn nog niet klaar. 

3. Is het college bereid te onderzoeken welke mogelijkheden er zijn tot het ontwikkelen 
van een fietsstalling aan de achterzijde van de Lidl? 
Ja. We onderzoeken de mogelijkheid van extra stallingen in het hele centrum. De locatie 
rondom de Lidl krijgt hierbij speciale aandacht. 
Daarnaast gaan we in gesprek met de Lidl om te vragen of zij het personeel dat met de 
fiets komt, niet op de dichtstbijzijnde fietsenstallingen wil parkeren. Op die manier 
blijven de ‘beste’ plekken voor de bezoekers beschikbaar. 


